

نتائج اجتماع الجمعية العامة غير العادية  
والمتضمنة زيادة رأسمال البنك  
2024





## General Assembly Agenda

## بنود الجمعية العامة

|   |   |
|---|---|
| <p>1- Approval on the Board of Directors recommendation to increase the Bank's capital through granting bonus shares as follows:</p> <ul style="list-style-type: none"><li>- The bank's capital before the increase is (15,000,000,000) Saudi riyals, divided into 1,500,000,000 shares.</li><li>- The bank capital after the increase is (20,000,000,000) Saudi riyals, divided into 2,000,000,000 shares.</li><li>- Total amount of increase is (5,000) million Saudi riyals.</li><li>- Percentage of capital increase: 33.33%</li><li>- Reasons for the increase The recommendation is aimed to enhance the bank's financial solvency.</li><li>- Method of capital increase: The increase will be through capitalizing of (5,000) million Saudi riyals from retained earnings, approximately (1) bonus share for every (3) shares owned.</li><li>- Eligibility date: In the event that the Bank's shareholders in the extraordinary general assembly meeting agree to increase the capital, the eligibility will be for the shareholders who own the shares at the end of trading on the day of the general assembly and are registered in the company's shareholders register with the Securities Depository Center Company ("Edaa") at the end of the second trading day following the entitlement date. In the event of fractional shares; The fractions will be collected in one portfolio for all shareholders and sold at the market price, then their value will be distributed to the shareholders entitled to the grant, each according to their share, within a period not exceeding 30 days from the date of determining the new shares due to each shareholder.</li><li>- The amendment of Article (7) of the Bank's Bylaws related to the Capital.</li><li>- The amendment of Article (8) of the Bank's Bylaws related to subscription in the Company's shares.</li></ul> | <p>١ - الموافقة على توصية مجلس الإدارة بزيادة رأسمال البنك عن طريق منح أسهم مجانية للمساهمين وفقا لما يلي:</p> <ul style="list-style-type: none"><li>- رأسمال البنك قبل الزيادة هو (١٥,٠٠٠,٠٠٠,٠٠٠) ريال سعودي مقسم الى (١,٥٠٠,٠٠٠,٠٠٠) سهم</li><li>- رأسمال البنك بعد الزيادة هو (٢٠,٠٠٠,٠٠٠,٠٠٠) ريال سعودي مقسم الى (٢,٠٠٠,٠٠٠,٠٠٠) سهم</li><li>- المبلغ الإجمالي للزيادة هو (٥,٠٠٠,٠٠٠,٠٠٠) ريال سعودي</li><li>- نسبة زيادة رأس المال: ٣٣,٣٣٪</li><li>- سبب زيادة رأس المال: تهدف هذه التوصية إلى تعزيز ملاءة البنك المالي.</li><li>- طريقة زيادة رأس المال: ستتم الزيادة من خلال رسملة مبلغ (٥,٠٠٠,٠٠٠,٠٠٠) ريال سعودي من حساب الأرباح المبقة ، وذلك بمنح سهم واحد لكل ثلاثة أسهم مملوكة.</li><li>- تاريخ الأهمية: في حال الموافقة على البند، سيكون تاريخ الأهمية للمساهمين المالكين للأسهم بنهاية تداول يوم الجمعية العامة غير العادية للبنك والمقيدين في سجل مساهمي البنك لدى شركة مركز إيداع الأوراق المالية (مركز الإيداع) في نهاية ثاني يوم تداول يلي تاريخ انعقاد الجمعية العامة غير العادية، وفي حال وجود كسور أسهم فإنه سيتم تجميع الكسور في محفظة واحدة لجميع حملة الأسهم وتباع بسعر السوق ثم توزع قيمتها على حملة الأسهم المستحقين للمنحة كل بحسب حصته خلال مدة لا تتجاوز ٣٠ يوما من تاريخ تحديد الأسهم الجديدة المستحقة لكل مساهم.</li><li>- تعديل المادة (٧) من النظام الأساس للبنك والمتعلقة برأس المال.</li><li>- تعديل المادة (٨) من النظام الأساس للبنك والمتعلقة بالإكتتاب في أسهم الشركة</li></ul> |
| <p>2- Approval on the Employee Share Program and delagate the Board of Directors to determine the terms of this program, including the allocation price for each share offered to employees, if paid.</p>   | <p>٢- الموافقة على برنامج الأسهم المخصصة للموظفين وعلى تفويض مجلس الإدارة بتحديد شروط هذا البرنامج بما فيها سعر التخصيص لكل سهم معروض على الموظفين إذا كان بمقابل.</p>  |
| <p>3- Approval on the bank's purchase of a number of its shares, up to a maximum of (5,000,000) of its shares, with the aim of allocating them to the bank's employees within the Employee Share Program. The purchase will be financed through the bank's own resources, and to delegate the Board of Directors to complete the purchase process within a maximum period of twelve months from the date of the Extraordinary General Assembly. The bank will retain the purchased shares for a period not exceeding (10) years from the date of the extraordinary general assembly's approval as a maximum until they are allocated to eligible employees. After the expiration of this period, the bank will follow the procedures and controls stipulated in the relevant laws and regulations.</p>  | <p>٣- الموافقة على شراء البنك عدد من أسهمه ويحد أقصى (٥,٠٠٠,٠٠٠) سهم من أسهمه لغرض تخصيصها لموظفي البنك ضمن برنامج أسهم الموظفين ، وسيتم تمويل الشراء عن طريق الموارد الذاتية للبنك ، وعلى تفويض مجلس الإدارة بإتمام عملية الشراء خلال فتره أقصاها اثني عشر شهرا من تاريخ قرار الجمعية العامة غير العادية وسيحتفظ البنك بالأسهم المشتراة لمدة لا تزيد عن (١٠) سنوات من تاريخ موافقة الجمعية العامة غير العادية كحد أقصى لحين تخصيصها للموظفين المستحقين ، وبعد انقضاء هذه المدة سيتبع البنك الإجراءات والضوابط المنصوص عليه في الأنظمة واللوائح ذات العلاقة.</p>  |